

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2454/Add.2
11 October 1965

Limited Distribution

Original: English

ARTICLE XXIV:6

Negotiations by Greece

Addendum

With reference to its undertaking in the notification circulated in L/2454 and to the statement made at the meeting of the Council on 12 July 1965 (C/M/27), the Greek Government has submitted a list of Greek tariff rates bound in GATT which will be increased in connexion with the alignment of the Greek customs tariff to the Common External Tariff of the European Economic Community.

Contracting parties having an interest in the renegotiations under Article XXIV:6 with Greece should address requests for copies of the list to the GATT secretariat, Villa Le Bocage (telephone extensions 4489 or 4448).

ARTICLE XXIV, paragraphe 6

Négociations de la Grèce

Addendum

Se référant à l'engagement qu'il a pris selon la communication distribuée sous la cote L/2454, ainsi qu'à la déclaration faite devant le Conseil le 12 juillet 1965 (C/M/27), le gouvernement hellénique a déposé une liste des droits du tarif grec consolidés dans l'Accord général qui seront majorés à la suite de l'alignement du tarif douanier grec sur le tarif extérieur commun de la Communauté économique européenne.

Les parties contractantes qui auraient un intérêt à des renégociations avec la Grèce au titre de l'article XXIV, paragraphe 6, peuvent se procurer des exemplaires de la liste en question au secrétariat du GATT, Villa Le Bocage (tél. int. 4489 ou 4448).

